

1824.

BILL

*In amendment to an engrossed Bill sent from the Legislative Council, intituled, " A Bill to repeal and amend certain parts of an Act passed in the thirty-fourth year of His late Majesty's reign, intituled, " An Act for the division of the Province of Lower-Canada, for amending the Judicature thereof, and for repealing certain Laws therein-mentioned," and to make further provision for the more certain and uniform administration of Justice within the said Province.*

1824.

BILL

*En amendement à un Bill grossoyé, envoyé du Conseil Législatif, intitulé, " Acte pour rappeler en partie et amender certaines parties d'un Acte passé dans la 35e. année du Règne de feu Sa Majesté, intitulé, " Acte qui divise la Province du Bas-Canada, qui amende la Judicature d'icelle, et qui rappelle certaines lois y mentionnées," et pour faire de plus amples provisions pour l'administration plus certaine et plus uniforme de la Justice dans la dite Province."*